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Z A P I S N I K  

sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

 

Održane dana 19. kolovoza 2022. godine s početkom u 18:00 sati u Multimedijalnom centru 

Općine Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović otvara trinaestu sjednicu Općinskog vijeća, 

pozdravlja prisutne, te daje riječ pročelnici da pojedinačnom prozivkom utvrdi nazočnost 

vijećnika na današnjoj sjednici.  

 

Predsjednik vijeća je prije prozivke objasnio kako je vijećnica Grzunov opravdala svoj izostanak, 

a vijećnik Luka Milić je stavio svoj mandat u mirovanje, međutim još nije određen  novi vijećnik 

koji će ga zamijeniti.  

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici:  

Milorad Košćica, Dragana Filipi, Ante Korčulanić, Ante Martinović i Davor Lonić.  

 

Odsutni vijećnici: Rajna Grzunov i Luka Milić 

 

Osim gore navedenih vijećnika sjednici prisustvuje Marin Boško, općinski načelnik, Lara Mušćet, 

pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela i građani.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno 5 vijećnika, te da postoji potrebna većina 

za pravovaljano donošenje Odluka.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća predlaže nadopunu dnevnog reda:  

  
1. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju predškolske ustanove – 

Dječjeg vrtića Manulica 
 

Predsjednik predloženu dopunu dnevnog reda daje na usvajanje. 

Dopuna je jednoglasno usvojena (5 glasova za). 

 

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći dnevni red sa usvojenom dopunom: 

 
1. Pitanja i odgovori 
2. Verifikacija zapisnika sa 12. sjednice Općinskog vijeća   
3. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama UPU zone Ugostiteljsko- Turističke namjene 

Zelena Punta – UPU 13 
4. Prijedlog Odluke o pokretanju sudskog postupka za rješavanje vlasništva č.z. koje su bile u 

vlasništvu Općine Kukljica, a na koje se je upisala Republika Hrvatska 
5. Prijedlog Zaključka o rješavanju sigurnosti na cesti D110 od mosta do ulaza u Kukljicu 
6. Prijedlog Odluke o sazivanju zbora mještana za petak, 26.08.2022. 
7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju predškolske ustanove – 

Dječjeg vrtića Manulica 
 

Predsjednik vijeća predloženi dnevni red sa usvojenom dopunom daje na usvajanje. 

Dnevni red usvojen jednoglasno (5 glasova za). 
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Ad 1. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara prvu točku dnevnog reda pitanja i odgovori. 

 

Vijećnik Korčulanić je tražio od predsjednika Općinskog vijeća da mu objasni zašto 

misli da je on u sukobu interesa,  predsjednik je na to odgovorio kako je to samo 

njegovo mišljenje.  

Drugo pitanje je postavio Predsjednik vijeća načelniku, pitao je dali se krenulo s ukidanjem 

Urbanističkog plana uređenja Pod Forča, načelnik odgovara da se postupak pokrenuo. 

Nije bilo više pitanja. 
 
 
Predsjednik Općinskog Vijeća zatvara prvu točku dnevnog reda. 

 

Ad 2. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara drugu točku dnevnog reda, Verifikacija zapisnika sa 12. 

sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica od dana 18. lipnja 2022. godine s početkom u 16:00 

sati.  

Predsjednik Općinskog vijeća je imao jednu primjedbu na zapisnik. (potpis zapisničara) 

Nakon usvojene primjedbe Predsjednik daje na verifikaciju zapisnika sa 12. sjednice 

Općinskog vijeća Općine Kukljica. 

 
Zapisnik je verificiran jednoglasno sa 5 glasova za. 

 

  Ad 3. 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara treću točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama UPU zone Ugostiteljsko- Turističke namjene Zelena Punta – UPU 13. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća je dao prvo riječ direktoru Zelene Punte, Dinu Manestar. 
 
Direktor kreće sa objašnjenjem Master plana. Govori kako u tehničkom smislu ne bi bilo nekih 
velikih promjena te da bi i dalje tu bio hotel (samo na drugoj poziciji), vile, bungalovi i apartmani.  
Zelena punta predlaže da se zahvat napravi u dijelu pomorskog dobra, odnosno da se dodatno 
zaštiti plaža i lokacije vila  koje bi sada bile u višem dijelu.  
Cilj je da Zelena punta bude bez auta, da vozila ne ulaze u naselje, tako da je predviđena izgradnja 
garaže na dijelu gdje se nalaze sportski tereni na ulazu, koja bi trebala pokrivati kompletnu 
potrebu za parkingom. 
Dio gdje su tri bungalova je u vlasništvu crkve, međutim podnesen je zahtjev župnom uredu za 
otkup, oni su zahtjev proslijedili na ekonomsko vijeće i čeka se odgovor od njih.  
Na području Zelene površine nalaze se dvije velike površine koje su u vlasništvu Republike 
Hrvatske. 
Da je Zelena punta vlasnik cijele zone onda bi mogli izraditi plan i dostaviti Općini na usvajanje, 
pošto to nije slučaj radi se na način da je Općina ta koja je nositelj projekta i surađuje s 
urbanistima, a Zelena punta samo financira projekt.  
 
Direktor nastavlja kako se za plažu ne može tražiti koncesija jer nije određena granica pomorskog 
dobra, a svima je u interesu da se to riješi.  
Kad se ona odredi onda bi trebalo poslati pismo inicijative i javit se na natječaj za koncesiju.  
Predsjednik dodaje kako su mještani zabrinuti za plaže i koncesije, te se nada kako će se ubuduće 
sve rješavati u dogovoru s općinskim vlastima, da se nađe zajednički model kako ne bi bilo da 
mještani moraju plaćati ulazak.  
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Predsjednik nastavlja kako ne bi želio da se Zelena punta i Općina nađu na suprotnim stranama, 

da svatko gleda svoje interese.  

 

Direktor dodaje kako s Predsjednikom vijeća i s načelnikom odlično surađuje te da je do sada 

sve bilo onako kako je dogovoreno.   

Direktor nastavlja da dok god Općina ima u svojim rukama Prostorni plan Zelena punta je T2 

zona, tamo ne može biti stambeno naselje već samo apartmani za iznajmljivanje.  

Što se tiče plaže, direktor kaže da UPU ne ovisi o tome, odnosno čim se odredi granica 

pomorskog dobra, koncesiju može dobiti bilo tko. Nakon što županija raspiše natječaj, odredi 

obuhvat plaže koji se sastoji od kopnenog i morskog dijela, može se bilo tko javiti.   

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o izmjenama i dopunama UPU zone 

Ugostiteljsko – Turističke namjene Zelena Punta -UPU 13. 

 

Ad 4. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara četvrtu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o pokretanju 

sudskog postupka za rješavanje vlasništva č.z. koje su bile u vlasništvu Općine Kukljica, a na 

koje se je upisala Republika Hrvatska.  

 

Izvjestitelj ove točke je predsjednik Općinskog vijeća, kaže kako je Punta uvijek bila u vlasništvu 

općine, a direktor je kazao kako su sada neke čestice u vlasništvu Republike Hrvatske, a to je 

neprihvatljivo jer bez obzira što se Republika Hrvatska upisala smatra kako općina treba 

pokrenuti sudski postupak da se to vrati u vlasništvo Općine.  

Predsjednik kaže da se tu ne radi radi samo o česticama u Zelenoj Punti već da ih ima dosta. 

Načelnik dodaje kako misli da je najbolje ići u nagodbu s Republikom Hrvatskom. 

Predsjednik nastavlja kako treba prvo ići mirnom putem, ako ne ide tako onda se pokreće sudski 

postupak, ali važno je da se odmah krene s time, pogotovo zbog dvije čestice u Punti. Dodaje još  

i ako se to hitno ne pokrene da će Općina sigurno ostati bez tih čestica. 

Predsjednik pita kako je uopće moguće da se upisala država, a da općina nije reagirala na to. 

Načelnik kaže kako i on smatra da je najispravniji način da se krene s nagodbom, bez sudskog 

spora.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o pokretanju sudskog postupka radi 

utvrđivanja prava vlasništva. 

Odluka je jednoglasno usvojena. (5 glasova  za) 

 

Ad 5. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara petu točku dnevnog reda Prijedlog Zaključka o rješavanju 

sigurnosti na cesti D110 od mosta do ulaza u Kukljicu. 

 

Predlagatelj ove točke je vijećnik Davor Lonić koji će kratko pojasniti Prijedlog.  

Vijećnik kaže kako je već godinama promet na državnoj cesti D110 sve gušći i gušći, te na 

dionici od skretanja za Gospu do mosta nema znaka ograničenja brzine, što znači da je 

maksimalna brzina 90 km/h. Cesta je nepregledna i na ravnici pred mostom se pretječe u oba 

smjera istovremeno.  

Lonić nastavlja kako nema nogostupa, biciklističke staze, a ima puno prilaza na nerazvrstane 

ceste i 12 kuća od kojih većina ima apartmane. Smatra kako bi trebao ići zahtjev prema 

Hrvatskim cestama da se na toj dionici na neki način regulira promet da bi se poboljšala 

sigurnost.   
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Predsjednik Vijeća kaže kako je jedan mještanin u dvanaestom mjesecu 2020. godine poslao 

mail načelniku u vezi te ceste odnosno da je putem privatnih veza došao do voditelja tehničke 

ispostave Hrvatske ceste Zadar, David Milina.  

 

Mještanin je rekao kako mu je gospodin Milin obećao da će napraviti nešto po pitanju  

uspostavljanja  prometa na tom dijelu početkom 2021. godine na trošak Hrvatskih cesta i da će 

sufinancirati izgradnju nogostupa u dužini od 800 metara. Gospodin Milin je tražio da mu netko 

iz Općine službeno pošalje zahtjev. Predsjednik vijeća nastavlja kako se nikakav zahtjev do sada 

nije uputio.  

Općinski načelni kaže kako to nije tema ove točke i da to nije baš tako bilo.  

Vijećnik Korčulanić kaže kako se tu ne radi samo o dopisu već da tu treba puno toga odrediti. 

Predsjednik vijeća nastavlja kako sva mjesta na otoku imaju nogostup.  

  

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Zaključak o pokretanju postupka o reguliranju 

prometa na dionici D110 od mosta  Ždrelac do naselja Kukljica. 

Zaključak je jednoglasno usvojen. (5 glasova za) 

 

 

Ad 6. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara šestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o sazivanju 

zbora mještana za petak 26.08.2022. 

 

Predsjednik kaže kako je ovo njegov prijedlog jer smatra da nakon godinu dana rada ovog Vijeća 

treba podnijeti neki izvještaj mještanima i smatra kako je nakon deset godina vrijeme da ljudi 

znaju što je s katastarskom izmjerom i u kojoj je fazi.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o sazivanju Zbora mještana.  

Odluka je jednoglasno usvojena. (5 glasova za) 

 

Ad 7. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara sedmu točku dnevnog reda  Prijedlog Odluke o izmjenama 

i dopunama Odluke o osnivanju predškolske ustanove- Dječjeg vrtića Manulica. 

Predsjednik je kazao kako je tu bilo samo malih izmjena.  

Pitanja nije bilo. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o 

osnivanju predškolske ustanove – Dječjeg vrtića Manulica. 

Odluke je jednoglasno usvojena. (5 glasova za) 

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je dnevni red 13. sjednice iscrpljen i zaključuje 

sjednicu. 

 

Završeno u 19:07 sati.  

 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica. 

 

 

ZAPISNIČAR     PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Lara Mušćet        Ante Martinović v.r.
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